

## Dr. Wen Tian

Dr. Wen Tian is a licensed acupuncturist and Chinese herbalist in Massachusetts, USA. She teaches at the New England School of Acupuncture. She is an executive director of the Specialty Committee of Children's Health Care and Education of the World Federation of Chinese Medicine Societies.

She got her B.S. from the Acupuncture Department of Beijing College of Acupuncture & Orthopedics (now part of the Beijing Chinese Medicine University). From 1994 to 1998, She worked as a doctor of outpatient service in the Acupuncture Department of Beijing Haidian Hospital. She came to the United States with her husband at the end of 1998. She received her Massachusetts acupuncturist license in 2000. She has over 20 years of experience practicing acupuncture and Chinese Medicine.

Since 2008, she has been teaching Master degree level courses in New England School of Acupuncture. The courses that she taught included *Chinese Medicine*, *Pharmacology of Chinese Medicine Formulae*, *Chinese Meridian Study*, *Acupuncture Techniques from the Inner Cannon of Huangdi*. She also published an article titled *Treating Tendons Diseases Using Burnt Needle Methods from Lingshu* in the No. 11, 2012 issue of the *Chinese Acupuncture*.

## 田文医生简介

美國麻州執照針灸師，中藥師；新英格蘭針灸學院教師。世中联儿童保健与健康专业委员会常务理事。

畢業於北京針灸骨傷學院針灸系(現屬北京中醫藥大學)5年制本科，1994年至1998年在北京海淀醫院針灸科從事針灸門診工作，1998年底隨丈夫到美國，2000年拿到麻州針灸師執照，從事針灸中藥臨床20年。

自2008年開始在新英格蘭針灸學院教碩士研究生課程，先後講授〈中藥學〉，〈方劑學〉上，〈中國經絡治療學〉，〈內經針法〉。自2009年開始研究〈黃帝內經〉，並寫文章〈靈樞治療筋經病的方法—燔針劫刺再解〉，發表在〈中國針灸〉2012年第11期上。